
VERENIGINGSVERSLAGEN 

JAARVERSLAG VAN DE R.T.V.-STUDIECLUB OVER HET JAAR 195o, 

UITGEBRACHT IN DE JAARVERGADERING OP 6 FEBRUARI 1951 

De aan het slot van het vorige jaarverslag uitgesproken prognose over de 
Studieclub in het jaar 195o, is gelukkig vrij aardig in vervulling gegaan: we kun-
nen terugzien op een vruchtbaar jaar. 

Behalve de jaarvergadering op 26 Januari, welke uitzonderingswijze in- het 
„Bouwcentrum" plaats vindt en waarin uitsluitend huishoudelijke aangelegen 
heden behandeld worden, gevolgd door een gezellig samenzijn met borrel en, 
etentje, werden in het afgelopen jaar nog 8 vergaderingen gehouden, benevens 1 
excursie. In de jaarvergadering wordt collega P. Henry als nieuw lid geïnstal-
leerd en verder wordt als opvolger van collega Or th tot penningmeester 
gekozen collega Me e r w a l d t, terwijl collega Albrecht  als voorzitter 
wordt herkozen. De bibliothecaris, collega J. J. B a c k e r Dirks heeft een 
benoeming voor het leven, terwijl de secretaris collega P o o 1 niet aan de 
beurt van aftreden is. 

De verdere vergaderingen zijn dan: 
de 86e op 24 Februari (evenals alle volgende in de Baan gehouden) met als 

spreker collega O. B a c k e r Dirks uit Utrecht over: „Ammonium zouten 
en Ureum als Caries prophylacticum." 

de 87e op 23 Maart; spreker collega S c h n e i d e r over: „Sociale Extracties 
in de Orthodontie." 

de 88e op 26 April; spreker collega J. A. C o e b e r g h over: „Extractie in de 
Orthodontie". 

de 8ge op 1 Juni met als inleider de voorzitter collega Albrecht  over: 
a. „Steriliseren en desinfecteren in de tandheelkundige praktijk." en b. „Caries-
preventie", terwijl als deskundigen voor het pharmaceutisch aspect van deze 
vraagstukken aanwezig zijn de Rotterdamse apothekers J. I. Cohen en E. J. 
de Jong. 

de goe op 20 Juni; dit is feitelijk een voortzetting der vorige vergadering met 
nu als onderwerp : „Penicilline in de Tandheelkunde". Inleider weer collega 
Al b r e c h t; deskundigen weer de apothekers Cohen en de Jong en tevens 
als speciale penicilline-deskundige Dr. v. d. L a a n, chemicus v. d. Afd. Anti-
biotica der Koninklijke Nederlandsche Gist & Spiritus Fabriek te Delft. 

op 22 September wordt naar aanleiding van de vorige vergadering een excursie 
gehouden naar de Gist & Spiritus Fabriek. 

de 9 l op 7 November; dit is de eerste vergadering die de Studieclub houdt in 
de nieuwe localiteit der R.T.V., kamer 4.36 in de Baan, waar tevens op fraaie wijze 
de „Boekerij J. J. B a c k e r Dirks der R.T.V.-Studieclub" is ondergebracht, 
vooral dankzij de zeer goede zorgen van Mevrouw B a k k e r-v.d. H e y d e n, 
de echtgenote van onze R.T.V. Voorzitter. Als gast-spreker treedt deze avond op 
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collega E. J. v. d. B e r g, D.D.S., uit Amsterdam, met als onderwerp: „Aanzien-
lijke tijdsbesparing in de praktijk, gepaard met betere tandheelkunde, door de 
Reversible Hydrocolloïde techniek", nadat eerst het lid collega Henry een 
patiënt met foto's gedemonstreerd heeft over het onderwerp: „Behandeling van 
gefractureerde fronttanden met behoud der natuurlijke kroon." Op deze bijzon-
dere avond zijn behalve een 13-tal leden tevens nog een 11-tal Rotterdamse 
collegae als gast aanwezig. 

de 92e op 22 November: spreker collega Schürmann over: „Een caries-onder-
zoek bij kleuters." 

de 93e op 11 Januari 1951; deze bijeenkomst wordt gehouden naar aan-
leiding der vorige met als onderwerp: „Symposion over Caries-prophylaxe voor 
het melkgebit" met als inleiders: 

a. tandarts R. S c h ü r man n, naar aanleiding van een cariësonderzoek bij 
kleuters. 

b. Dr. G. J. K 1 o o s't er ma n, vrouwenarts te Amsterdam, over praenatale 
zorg in het algemeen. 

c. S. J. d e J o n g Tzn. kinderarts te Rotterdam, over postnatale zorg als taak 
van de consultatie-bureaux voor zuigelingen en kleuters. 

d. tandarts O. B a c k e r Dirks te Utrecht, over de huidige status van het 
researchwerk op dit gebied. 

Op deze vergadering zijn als gasten geïntroduceerd een io-tal artsen die uit 
hoofde van hun functies speciale interesse voor dit onderwerp hebben. 

Het vergaderingsbezoek mag — al kan het nog altijd beter — met een gemid-
delde opkomst van ruim 65% der leden, niet onbevredigend genoemd worden. 

Als verdere memorabele feiten in het afgelopen jaar kan in dit verslag nog het 
volgende genoemd worden: 

Er werd een levendige correspondentie gevoerd over uitbreiding der biblio-
theek met C.A.R.E.—U.N.E.S.C.O., hetwelk eerst zeer goede perspectieven 
opende, later helaas op vrijwel niets uitdraaide, tenslotte echter toch nog wel 
van enig nut bleek te zijn, zij het dan van een enigszins andere zijde dan aan-
vankelijk verwacht. Wellicht vermeldt de bibliothecaris iets hierover in zijn 
verslag; anders zal dat hopelijk in het volgende jaarverslag met meer concrete 
gegevens over de aanwinsten vermeld kunnen worden. 

Ter gelegenheid van de 5ooe R.T.V.-vergadering werd door de leden der 
Studieclub aan de R.T.V. een nieuwe voorzitters-hamer aangeboden met een 
gouden plaatje met inscriptie. 

In de loop van dit jaar mochten wij van de R.T.V. en van het W.S. Burger-
fonds belangrijke schenkingen ontvangen ten behoeve van de bibliotheek, die in-
middels ook ter beschikking gesteld is van alle R.T.V.leden die geen lid der 
Studieclub zijn. 

Op 28 November hielden Voorzitter en Secretaris op een vergadering van het 
Departement Rotterdam en Omstreken van de Koninklijke Nederlandsche 
Maatschappij ter Bevordering der Pharmacie, elk een voordracht, respectieve-
lijk over: ,Enige toepassingen van chemotherapeutica en antibiotica in de tand-
heelkunde" en „Tandcariës en enige prophylactische middelen hiertegen." 

Al met al naar ik meen een jaar waar we met tevredenheid op terug mogen 
zien en dat bovendien de hoop wettigt, dat deze zo actieve Studieclub op het a.s. 
t oe lustrum der R.T.V. het wetenschappelijke deel van het programma op waar-
dige wijze zal weten te vullen. 
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